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Práce má 55 stran 3 strany literatury azďrojů dat a 10 stran příloh'

Autorka si vytkla 3 základní výzkumné otázky, kolem kterých se točí celé zpracování: 1) Jaký
bylpřístup Česka k vytváření migrační politiky v úplném začátkunové por&oluční éry
(liberální Versus restriktivní)? Do jaké míry máptáyní rámec vliv na počet imigrantů
v Česku? Jaký přístup z hlediska integrace zastiváČeská republika? ii,.y*i slJ.,,,y, lybrala si
téma vysoce aktuální a důleŽité' ale současně velmi komplexní a obtiŽné ke zpracování.

Studentka se s problematikou vypořádala poměrně úspěšně, i kdyŽ velmi jednoduše a její
uchopení logicky oďráŽi to, Že má za sebou pouze limitovanou výzkumnou zkušenost,
bakalářské studium a evidentně se s danou migrační a integrační problematikou zatím spíše
prvotně seznamuje' Práce přináší poměrně hodně známých informací, které jsou v daných
blocíclr poměrně systematicky uspořádané. Konceptuální problém však vidím v tom, že název
práce nekoresponduje s některými kapitolami, které se věnují spíše čistě popisu aana|ýze
migrační situaci. Do kapitol explicitně řešící migrační/integrační politiku jsou nelogicky
zaŤazeny kapitoly popisující současnou migrační realitu. Ta je samozŤejmě pro vývoj a
koncipování migrační politiky dů\ežitá, ale jestliŽe zde není ná|ežitě zvýrazněna d,anávazba
(na posuny v migrační politice), pak to práci spíše oslabuje neŽ posiluje . . ..

Práce je ale jinak psána kultivovaně a obsahuje důleŽité informace apoznatky, které jsou
poměrně zdařile uvnitř jednotlivých bloků prezentovány v logickém sledu. Lze pochopit, že
některé formulace jsou spíše povrchní, resp. korespondují s nezkušeností autorky.
Navíc jsou někde formulační nepřesnosti (např. na str. l1 nahoře) nebo je formulace výrazně
zjednodušena (např. polovina str. 14 nebo str. 15, str. 29). Text na str. 3 1 je opako vánim již
řečeného.

Formálně je práce zpracována poměrně pečlivě, (grafy příkladné - ale převzaté) citovaná
1iteratura je relevantní, ale samozřejmě zdaleka nevyčerpáváÍo, co se nabízí.

Přes výtky celkově studentka jednoznačně prokázala, že je schopna zpracovatdané téma na
úrovni, které odpov ídá baka|ářskému stupni studia.
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